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Plats och tid: Zoom-möte kl. 14.00-17.00 
Beslutande: Se separat deltagarlista 

 
 

Övriga deltagande: Se separat deltagarlista 
 
 
 
 
 

Utses att justera: Britt Nyström  

Justeringens plats 
och tid: 

 

Sekreterare:  
……………………………………… 
Margrit Hensler 

Paragrafer: 
 

1-11 

Ordförande:  
……………………………………… 
Nils-Gunnar Wenhov 

Justerande:  
……………………………………… 
Britt Nyström 

 
……………………………………… 
 

 ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ: Kommunala pensionärs- och handikapprådet (KPHR) 

Sammanträdesdatum: 2021-09-16 

Anslags uppsättande:  Anslags nedtagande:  

Protokollets 
förvaringsplats: 

Kommunkontoret, Vård- och omsorgsförvaltningen 

Underskrift:  
……………………………………… 
Margrit Hensler 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
  
  
 

 
 
§ 1.  
Mötets öppnande och val av ordförande 
Ordförande Nils-Gunnar Wenhov hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
 
§ 2 Närvarande genom upprop 
 
§ 3 Val av justerare 
Till justerare utsågs Britt Nyström 
 
§ 4. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 

 
§ 5. Frågor från medlemsorganisationer 

a) Rimforsa skola (föredrogs av Mikael Österling, SBN) 

Kommunstyrelsen har återremitterat frågan om skolans placering i Rimforsa, 

anledningen är främst att man ville se om man kan samlokalisera skolan med 

andra kommunala aktiviteter. 

b) Äldreomsorg för personer med IF (föredrogs av Eva Hulth) 

Eva berättade något om hur man kan tänka kring vad som är bäst för den med 

funktionsnedsättning när personen blir äldre. Eva kommer bjuda in till ett möte 

för dialog i frågan. I sammanhanget nämnde också öppnade av träffpunkter, som 

också kommer att tas upp på dialogmöte framöver tillsammans med 

representanter från främst pensionärsföreningar. 

c) Daglig verksamhet och Musikverksamhet inom LSS (Alexander Berglund) 

Ett nytt samarbete har inletts under hösten. Nu finns musik och teater som 

erbjudande, verksamheten har just startat och den följs upp och utvärderas. 

Kulturskolan har erbjudit LSS tiden kl 13.00- 13.45. Ett problem är att det är brist 

på lokaler till förfogandet. Frågan har nu gått från LSS till Leoparden, om 

musikverksamheten kan nyttja lokalen en längre tid under dagen.  

FUB vill värna att så många som möjligt kan och vill vara med och att det därför 

är viktigt att aktiviteten ligger i början eller slutet av dagen. FUB framförde 

synpunkten att det tar tid att starta upp en ny verksamhet och att vi ska ta till 

oss det som en lärdom.  Erik och Helen, FUB kommer att bjudas in av 

förvaltningen för fortsatt samverkan. 

d) Utredning om LSS verksamhetens framtid (Ida Björkman) 

Förvaltningschef Ida Björkman berättade om uppdraget som förvaltningen fått 
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av Vård-och omsorgsnämnden och andra strategiska uppdrag inom området 

Funktionsstöd och vad det lett till i nuläget. Utredningen beräknas vara klar att 

presenteras på kommande KPHR- möte i november. 

e) Stationsområdet i Kisa (föredrogs av Mikael Österling, SBN) 

SBN har tagit beslut om en dispositionsskiss, som en grund för tex vilka andra 

aktörer som man ska interagera med under mötet. Under 2022 finns medel i 

investeringsbudgeten. Markarbete kommer påbörjas innan dess. Just nu är 

planen väderskyddade busshållplatser med infravärme. En ide och synpunkt från 

rådet; att kombinera med service på de ställplatser som finns, ev i kombination 

med stationsområdet.  

f) Returhantering/sophantering i Kisa (föredrogs av Mikael Österling, SBN) 

Kommunen får idag lägga resurser kring återvinningsplatserna på grund av 

nedskräpning, trots att det är Förpackningsinsamlingen som är ansvarig för 

insamlingen. Förpackningsinsamling ska ske ”hushållsnära”.   

g) Kullaparken i Kisa (föredrogs av Mikael Österling, SBN) 

Rådet undrar vad  kommunen vill med området på längre sikt? Lekplats, 

boulebana, utegym? I dagsläget har kommunen inga fastlagda planer för 

området. Kommunen arbetar just nu med nya översiktsplaner och där beskriver  

man med hur kommunen kan utvecklas framöver. Kommunen ställer sig 

generellt positiv till om andra aktörer vill komma in.  Rådet framför att 

kringboende känner oro att det ska uppstå störande ljud från padelbanan. 

 
§ 6 Föregående protokoll 
Godkändes 
 
 
§ 7 Riktlinjer för beslut  och utförande enligt SoL och LSS  

Riktlinjer för beslut och utförande enligt SoL och LSS föredrogs av Sara Erlingsson. Sara 

introducerar kort om syfte med riktlinjerna, vilka skall vara stöd för bedömning av 

tjänstepersoner inom myndighet. Vidare informerar Sara om vilka dialogmöten som 

tidigare har ägt rum.  Särskilt möte med beredning och representant från FUB har 

genomförts och resultatet redovisades.  

  

Utöver det som redovisas i möteshandling kom även detta upp; 
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- Riktlinjen är ett underlag som ska utgöra stöd vid beslut och utgör huvudprincip, 

men som i alla biståndsbeslut ska hänsyn tas till individens behov. Rådet vill att det 

ska vara tydligt gällande vad som krävs för att frångå riktlinjen gällande 

ledsagarservice.  

- Fråga om vad som anses med närmiljö? Sara svarar att ca en timmes resa från sin 

bostad är vad som avses, tex en resa till Linköping om man bor i Kisa. 

- Gällande Kontaktperson (punkt 16) har kommunen fått överklagande på beslut, 

kommunen kommer att rätta oss efter de domslut som kommer tas i överklagan av 

ärenden. Det är alltid en fråga om individuella bedömningar. Synpunkt från FUB, att 

kommunen borde ha agerat annorlunda i väntan på att dom faller, då den enskilde 

har ett starkt behov av sin kontaktperson som även uppfattas som en viktig 

”kompis” där man kan vara mer privat än man kan med sin ev ”familj, släkt eller 

liknande”. Framfördes en önskan från rådet att inte fler kontaktpersoner för 

enskilda med stöd av LSS ska dras in i väntan på dom.  

- FUB framhåller särskilt att det vid biståndsbeslut och förberedande möten ska finnas 

med ett stöd för den enskilde, det ska säkerställas att den enskilde förstår vad som 

avhandlas under mötet och beslut som tas. Sara berättade att detta hanteras vid 

sidan om riktlinjearbetet som en del i förvaltningens förbättringsarbete gällande 

myndighetsbeslut. 

- Rådet menar att det är viktigt att beakta att Kinda har ett begränsat utbud av tex 

butiker, därför är det extra viktigt att kontaktperson finns för intellektuellt 

funktionsnedsatta. 

- Revideringen kommer att ske under hösten och beslutas politiskt. Förslaget från 

förvaltningen är att ha tätare uppföljningar än tidigare. Rådet önskar få förslag till 

reviderad riktlinje innan beslut tas i nämnd.  

  
§ 8 Rapport från nämnderna 
Kommunstyrelsen – Christer Segersteen 

Information om kommunens budget. 

Positiv befolkningsutveckling, Kinda har nu 10 061 invånare. Att man ser en trend att allt 

fler vill bo i mindre tätorter, vilket förstärkts av möjligheten att arbeta delvis hemifrån. 

Ökad skatteintäkt, men också ökade krav av tex ökat behov av förskoleplatser.  

Ekonomin är i dagsläget stabil.  
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Hackelplanen återremitteras, då planen ev ska innehålla möjligheter att också bygga 

bostäder på området, såsom exempelvis ett trygghetsboende. 

Näringsliv och arbetslivet, kommunalrådet träffar regelbundet företag i Kinda.  

Kompetens är en utmaning, där många företag behöver personer med en högre/mer 

specialiserad  kompetens än vad medarbetare idag har. 

Vårdcentrum, arbetet går in i ett mer skarpt läge nu och är en del av satsningen ”Nära 

vård”. Framtidens äldrevård kommer vara ett tema på kommande kommunstyrelse i 

oktober. 

Fråga från rådet om Brandstation/räddningsstation; Denna har fått ett starttillstånd. 

Ambulans kommer at vara knutet till kommande vårdcentrum istället för 

Räddningsstationen. 

Restriktioner gällande Pandemin släpps i september, dock trycker myndigheter på att för 

den som inte är vaccinerade så gäller restriktivitet även framöver. 

En uppmaning till alla förvaltningar från internationella kvinnoföreningen att stötta så 

att de som inte vaccinerats sig gör det. Christer tar med sig frågan. 

Vård- och omsorgsnämnden – –se ovan § 5  

 Samhällsbyggnadsnämnden –  se ovan § 5 
 

§ 9 Reglemente KPHR  (Föredragande Nils-Gunnar, VON) 
Förslaget kommer till KS beredning som nästa beslutande instans, KPHR kommer 
informeras om beslutet i samband med kommande KPHR. 
 
§ 10 Övriga frågor  
Fråga från rådet om vad kommunen gör i  hållbarhetsfrågan, kommunalrådet svarade 
rådet.   
 
§ 11 Mötet avslutades 
Ordförande tackar för visat intresse och förklara mötet avslutat. 
 


